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آکادمیفوتبالپرسپولیس تحولبنیادیندر

خ لاماسیا مدل ارتش سر

 ایـــن فصـــل بـــرای آکادمی پرســـپولیس 
بـــود،  موفقیت آمیـــز  و  پربـــار  فصلـــی 
فصلی کـــه با کســـب دو عنـــوان قهرمانی 
در رده نونهـــالان و جوانـــان و دو عنـــوان 
نایب قهرمانـــی در رده امیـــد و نوجوانان، 
چشـــمگیر  رشـــد  و  پویایـــی  از  نشـــان 
ایـــن مجموعـــه دارد. پـــس از قهرمانـــی 
غرورآفریـــن تیـــم جوانان، این بـــار نوبت 
بـــه نونهـــالان باانگیـــزه رســـید تا بـــا ارائه 
نمایشـــی مقتدرانـــه و شایســـته، جـــام 
قهرمانـــی را به ویترین افتخـــارات آکادمی 

کنند. اضافـــه 
ایـــن دســـتاوردها، بیـــش از آنکـــه حاصل 
تلاش یک فصل باشـــد، ثمـــره یک تحول 
بنیادیـــن و برنامه ریزی دقیق در ســـاختار 

و رویکـــرد آکادمی پرســـپولیس اســـت. در 
گذشـــته، آکادمی پرسپولیس متأسفانه با 
سیســـتمی مبتنی بر پیشکسوت ســـالاری 
اداره می شـــد کـــه اغلـــب منجربـــه نتایج 
مطلوبـــی نمی شـــد اما بـــا ورود محســـن 
متعصـــب  و  ســـابق  مهاجـــم  خلیلـــی، 
پرسپولیس، ورق برگشت و آکادمی شاهد 

تغییـــرات اساســـی و رو به رشـــدی بود.
محســـن خلیلی کـــه ورود خـــود به عرصه 
مدیریت را با حضور در پســـت سرپرســـتی 
برانکـــو  دوران  در  بزرگســـالان  تیـــم 
ایوانکوویـــچ تجربه کرده بود، با شـــناخت 
کامل از پتانســـیل های موجود در باشگاه، 
مســـئولیت تحـــول در آکادمـــی را برعهده 
گرفـــت. رویکـــرد او، اســـتفاده از مربیـــان 
جـــوان، با دانش و دارای برنامه های مدون 
بود. او با تدوین یک نقشـــه راه سه ســـاله، 
هدفگـــذاری دقیقی را برای ارتقای ســـطح 

کیفـــی آکادمی تعییـــن کرد.
تصاویـــر و گزارش های موجـــود از وضعیت 
آکادمـــی قبـــل و بعـــد از حضـــور محســـن 
خلیلـــی، گویـــای ایـــن واقعیت اســـت که 

علی رغـــم وجـــود موانع متعـــدد در زمینه 
تخصیـــص بودجـــه بـــه بخش هـــای پایه، 
آکادمی توانســـته اســـت از نظر زیرساختی 
نیز پیشـــرفت های قابل توجهـــی را تجربه 
کند و شرایط مناســـب تری را برای تمرین 

و رشـــد بازیکنان فراهـــم آورد.
شـــایان ذکـــر اســـت کـــه مدیریـــت موفق 
محســـن خلیلـــی در آکادمـــی، علی رغـــم 
برخـــی حواشـــی، بـــود و این حواشـــی در 
نهایـــت نیـــز منجربـــه برکنـــاری او از ایـــن 

گردید. ســـمت 
پس از جدایی خلیلی، حســـین بادامکی، 
بازیکن ســـابق و باســـابقه پرســـپولیس، 
ســـکان هدایت آکادمی را برعهده گرفت. 
بادامکـــی بـــا درایـــت و شـــناخت کافـــی از 
شـــرایط، توانست مســـیر موفقیت آمیزی 
کـــه خلیلـــی پایه گـــذاری کـــرده بـــود را به 
درســـتی ادامه دهد و حتی گسترش دهد.

در دوران مدیریـــت بادامکـــی، آکادمـــی 
پرســـپولیس نه تنهـــا بـــه روند رو به رشـــد 
خـــود ادامه داد، بلکه با همراهی محســـن 
آکادمـــی،  ورزشـــی  مدیـــر  شـــاهمرادی، 

برنامه ریزی هـــای بلندمدت و موفقی را به 
اجرا گذاشـــت. یکی از مهم ترین اقدامات 
صـــورت گرفتـــه در ایـــن دوره، تخصیـــص 
آنالیـــزور اختصاصی برای هر رده ســـنی در 
آکادمـــی بود. ایـــن اقدام، نشـــان از توجه 
ویژه به اســـتفاده از دانش و تکنولوژی روز 
در فرایند آموزش و پرورش بازیکنان دارد.

هرچنـــد که حضـــور بادامکـــی در آکادمی 
هم طولانی مدت نشـــد و ادامه راه آکادمی 

شـــاهرودی  مدیریـــت  بـــا  پرســـپولیس 
همـــراه خواهـــد بـــود امـــا در پایـــان، لازم 
بـــه ذکر اســـت کـــه آکادمی پرســـپولیس 
در ســـال های اخیـــر و بـــه واســـطه حضور 
مدیـــران و مربیـــان جـــوان و باانگیـــزه، 
توانسته اســـت عملکردی به مراتب بهتر 
از رقیب ســـنتی خود، استقلال ارائه دهد. 
این در حالی اســـت که آکادمی اســـتقلال 
در این فصـــل با مشـــکلات و چالش های 

متعـــددی روبـــه رو بـــود و نتایـــج خوبـــی 
کســـب نکرد.

بـــه طور کلی، آکادمی پرســـپولیس با تکیه 
بـــر برنامه ریزی دقیق، اســـتفاده از کادری 
مجـــرب و جـــوان، و توجه به دانـــش روز، 
توانســـته اســـت بـــه یکـــی از قطب هـــای 
اصلی پـــرورش اســـتعدادهای فوتبالی در 
ایـــران تبدیـــل شـــود و آینده ای روشـــن را 
برای فوتبال باشـــگاه و کشـــور رقـــم بزند.

باوجودقهرمانیهایفصلجاری

کارشاهرودیسختشد
آکادمی باشـــگاه پرســـپولیس تحت مدیریت محســـن 
خلیلی و حســـین بادامکی فصل درخشـــانی را پشـــت 
سر گذاشـــت و یک دستاورد تاریخی را برای این باشگاه 
ثبـــت کرد. دو قهرمانـــی و دو نایب قهرمانی و حضور در 
رده هایی بهتر از تیم های پایه باشـــگاه رقیب ســـنتی، 
چیـــزی نیســـت کـــه در ســـال های اخیر نمونـــه اش را 
شاهد باشـــیم. از این جهت آنچه باشگاه پرسپولیس 
و در رأس آن مدیـــران آکادمـــی به دســـت آوردند قابل 
تحسین اســـت و باید در این حوزه به مدیریت باشگاه 
و دســـت اندرکاران آکادمی، از مدیران اصلی تا مربیان، 
بازیکنـــان و اعضای هر چهار تیم دســـت مریزاد گفت.

اتفاقـــی کـــه افتـــاد البتـــه حاصـــل ایجاد زیرســـاخت 
مناســـب در تیم های پایه، دقـــت و اهمیت به تیم های 
هـــر چهـــار رده و یـــک کار حرفـــه ای بـــود. ورود هوش 
مصنوعـــی، ایجـــاد پروفایل بـــرای تک تـــک بازیکنان و 
وجود ســـخت افزار مناســـب در ورزشـــگاه درفشـــی فر 
و البته رســـیدگی مالی و لجســـتیکی مناســـب نسبت 
به فصول گذشـــته باعث شـــد تا این نتایج درخشـــان 

تحـــت مدیریـــت خلیلـــی و بادامکی به دســـت بیاید.
حالا چوب امدادی به رضا شـــاهرودی واگذار شـــده و 
طبیعتاً کاپیتان سابق ســـرخ ها کار بسیار سختی برای 
فصل آینده خواهد داشـــت. شـــاهرودی روز اول حکم 
گرفتنش با دســـت پر به باشـــگاه رفـــت و برنامه ای به 
رضـــا درویش تقدیم کـــرد اما خودش هـــم می داند در 
فوتبال ایـــران هیچ چیـــز از روی کاغذ پیـــش نخواهد 
رفت و معمـــولاً در طول مســـیر با چالش هـــای زیادی 

مواجه خواهد شـــد.
البته که داشـــتن برنامـــه برای فصل آینـــده فوق العاده 
اســـت اما آنچه اهمیت دارد اجرای درســـت آن برنامه 
در جهت رســـیدن بـــه اهدافی مشـــخص خواهد بود. 
در عیـــن حـــال طبیعـــی اســـت کـــه بـــا دو قهرمانی و 
دو نایب قهرمانـــی در چهـــار رده کار بـــرای او در رأس 
آکادمـــی در فصـــل آینـــده دشـــوارتر خواهـــد شـــد اما 
شـــاهرودی می تواند اهداف بزرگی برای خود ترســـیم 
کند و ضمن چشم داشـــتن به تمام عناوین قهرمانی، 
در بحـــث انتقـــال بازیکنـــان آکادمـــی به تیـــم اصلی و 
اســـتفاده از آنهـــا گام های بلندتری بردارد. شـــاهرودی 
می توانـــد ارتباط جدی تـــر و قوی تری با ســـرمربی تیم 
اصلی برقـــرار کرده و شـــرایط را به گونـــه ای پیش ببرد 
که این ارتباط مســـتمر باشـــد و هرگز قطع نشـــود. در 
عیـــن حـــال او می تواند در حـــوزه فنی نیـــز ورود کرده 
و ضمـــن برقراری ارتبـــاط با کارتال گامی اساســـی برای 
یکپارچگی فلســـفه بـــازی تیم های پایه بـــا تیم اصلی، 
جلســـات مدونی بیـــن کادر فنـــی تیم اصلـــی و پایه ها 
ترتیب دهد تا هـــم مربیان جوان پرســـپولیس از یک 
مربـــی بین المللی یـــاد بگیرنـــد و هم اهـــداف فنی و 
مـــدل بازی پایه هـــا و آکادمـــی در نهایت بـــرای تقویت 

تیم اصلـــی برنامه ریزی شـــود.

گزارشیک

محمدرضارحیمپور
روزنامه نگار

چالشسختبرایانتخاببازیکنان

آکادمیبهدنبالیکپارچگی

تیم نونهـــالان پرســـپولیس در ادامه 
نتایـــج قابل قبول و خـــوب تیم های 
پایـــه باشـــگاه در لیگ  هـــای مختلف 
فوتبال پایه تهران، روز پنجشـــنبه به 
مصـــاف مهریاران قعـــر جدولی رفت 
و بـــا پیـــروزی پرگل هشـــت بـــر یک 
مقابـــل ایـــن تیـــم، قهرمانی خـــود را 
یک هفتـــه مانده به پایـــان رقابت ها 
مســـجل کـــرد. با ایـــن نتیجـــه، حالا 
پرســـپولیس در دو رده نونهـــالان و 
جوانـــان در فوتبال تهـــران به عنوان 
رده هـــای  در  و  رســـیده  قهرمانـــی 
نوجوانـــان و امیـــد نیـــز توانســـته با 
نایب قهرمانـــی، ســـال موفقـــی برای 
آکادمی باشـــگاه رقم بزند. فصلی که 
با حضور محســـن خلیلـــی به عنوان 
مدیـــر آکادمـــی آغاز شـــد، بـــا حضور 
حســـین بادامکـــی در باشـــگاه ادامه 
پیـــدا کرد و در نهایت، بـــا حضور رضا 
شـــاهرودی به عنـــوان دیگـــر بازیکن 
ســـابق تیـــم در رأس آکادمـــی ادامه 
پیدا کـــرد. یکـــی از نـــکات جالب در 
خصوص قهرمانی شـــاگردان مسعود 
زارعی در لیگ برتـــر نونهالان تهران، 
فاصله بالای ســـطح کیفی این تیم با 
ســـایر رقبا بجز ســـایپا بود که می شد 
ایـــن فاصله را در مســـابقات این تیم 
نیز شناســـایی کـــرد. البتـــه که یکی 
از دلایـــل کیفیـــت بالای ایـــن تیم به 
نســـبت ســـایر رقبا، حضور بازیکنان 
متولـــد ســـال ۱۳۸۸ و ۱۳۸۹ در این 

تیـــم بـــود و اکثـــر بازیکنـــان ترکیب 
اصلـــی تیم، بـــرای ســـال دوم در رده 
نونهـــالان حضـــور داشـــتند و حـــالا 
احســـان خرســـندی ســـرمربی تیم 
نوجوانان پرســـپولیس که در سمت 
خود ابقا شـــده، چالش سختی برای 
انتخـــاب بازیکنان برای ســـال آینده 
دارد. چـــرا که هیچ کدام از ســـتارگان 
اصلی این تیم، به لحاظ ســـنی توان 
حضـــور در رده نونهـــالان را ندارنـــد 
و بایـــد در کنـــار چنـــد بازیکـــن باقی  
مانده از فصل گذشـــته، ترکیب تیم 
نوجوانـــان پرســـپولیس برای ســـال 

آینـــده را تشـــکیل دهند.
ایـــراد بـــزرگ آکادمـــی پرســـپولیس 
درحال حاضر، عـــدم یکپارچگی فنی 
بین ســـبک بازی تیم های پایه است. 
به طور مثال ســـتارگان تیم نوجوانان 
کـــه رویکـــردی مبتنـــی بـــر مالکیت 
و گـــردش تـــوپ را دنبـــال می کنند، 
از ســـال آینـــده در رده جوانـــان بـــا 

ســـرمربی ای کار می کننـــد که علاقه 
بـــه خلـــق موقعیـــت از طریـــق بازی 
عمقـــی و عمـــودی دارد، یـــا بازیکنان 
نونهالان، کاملاً با سیســـتم متفاوتی 
از بازیســـازی در رده نوجوانان مواجه 
خواهند شـــد. این برخلاف سیستم 
جـــاری در اکثـــر باشـــگاه های بـــزرگ 
اروپایی اســـت که یا سیستم آکادمی 
را بـــر پایـــه ســـبک بـــازی تیـــم اصلی 
می چینند و یا براســـاس ســـبک های 
رایـــج در آکادمـــی، ســـرمربی مدنظر 
خود را برای تیم بزرگســـالان انتخاب 

می کننـــد . 
درحـــال حاضر، آکادمی پرســـپولیس 
عملکـــرد  نتیجه گیـــری،  حیـــث  از 
از  فوق العـــاده ای دارد امـــا مهم تـــر 
همه اینها، حفـــظ بازیکنان باکیفیت 
و آموزش پله به پلـــه فوتبال با رعایت 
اصول هر رده ســـنی به بازیکنان است 
کـــه می تواند بازیکنـــان خوبی را برای 

فوتبـــال ایران آمـــاده کند.

سوژه

ایلیابهزاداول
روزنامه نگار

مصاحبه

ناصرقراگزلو
روزنامه نگار

محمدقراگزلو
روزنامه نگار

قهرمانینونهالان
پایانلیگ یکهفتهقبلاز

ــان،  ــم جوانـ ــی تیـ ــد از قهرمانـ ــال بعـ ــان نونهـ سرخپوشـ
ــهید  شـ ــده  شـ ــز  مجهـ ــگاه  ورزشـ در  ــب  شـ ــنبه  پنجشـ
ــدان رفتند و یک  ــپولیس( زیر نور به میـ درفشی فر)پرسـ
ــگ برتر نونهالان  ــابقات لیـ ــه پیش از روز پایانی مسـ هفتـ

تهران، قهرمانی خود را با ۷۲ امتیاز نهایی کردند.
شاگردان مسعود زارعی، در هفته بیست و نهم میهمان 
ــنواره ای از  ــف خود را با جشـ ــاران بودند و حریـ ــم مهریـ تیـ
گل های دیدنی با نتیجه ۸ بر یک مغلوب کردند تا اقتدار 

خود را به رخ رقبا بکشند.
ــین عظیمی ــکار علی دارایی )۴گل(، امیرحسـ  در این پیـ

)۲ گل(، طاها مهرزاد و امیرحسین صادقی برای سرخ ها 
گلزنی کردند. حسین بادامکی، معاون ورزشی باشگاه که 
تا پیش از این مسئولیت آکادمی و تیم های پایه را برعهده 
داشت و رضا شاهرودی که به عنوان مدیر آکادمی فوتبال 
باشگاه معرفی شد، نظاره گر این بازی مهیج و زیبا بودند.

مهاجمنونهالانآقایگلشد

علیرضـــا دارایـــی از اســـتعدادهای شناســـایی شـــده 
در آکادمـــی فوتبـــال پرســـپولیس اســـت کـــه بعـــد از 
هفته هـــای ابتدایـــی رقابت هـــا بـــا اعتمـــاد مربیـــان 
فرصـــت خودنمایـــی پیدا کـــرد و بـــا گل هایـــی که به 
ثمر رســـاند نشـــان داد در صورت ادامه مسیر درست، 
تلاش مســـتمر، تمرکـــز و هدایت فنی مربیان دلســـوز 
می توانـــد بـــه اســـتعدادی قابـــل اعتنا تبدیل شـــود.

ایـــن بازیکن کـــه از تـــلاش و حمایـــت همبازیان خود 
بهره منـــد بود در بـــازی منتهی به قهرمانـــی در گلزنی، 
پوکر کرد و تعـــداد گل های خود را یـــک هفته مانده به 

پایـــان رقابت ها به عدد ۳۳ رســـاند.
او آقـــای گلـــی ایـــن رقابت ها را بـــه عنـــوان گلزن ترین 
بازیکـــن ایـــن فصل پایتخـــت در مجمـــوع رقابت های 

فوتبـــال نونهـــالان، به خود اختصـــاص داد.

مـــاه  چهـــار  در کـــه بادامکـــی حســـین
گذشـــتهسرپرســـتآکادمـــیپرســـپولیس
بـــودبیســـروصداکارخودشرابـــهبهترین
شـــکلممکنانجامدادوحالابـــاخاطرهای
خـــوشازاینســـمتکنارمـــیرود.بهبهانه
موفقیتهـــایآکادمـــیپرســـپولیسبـــااو

صحبـــتکردیـــمکـــهمیخوانیـــد.
تبریک برای قهرمانی ها. از فصلی که 

در آکادمی گذشت بگو.
خدا را شـــکر ســـاختار آکادمی خوب بود. مهم 
این بود تیم هایمان زود شروع کردند و یارگیری 
خوبی هم داشتند و با برنامه ریزی خوبی پیش 
رفتنـــد. در ایـــن شـــرایط قطعاً نتیجـــه هم باید 
خوب می شـــد. با توجه به اینکه محسن خلیلی 
در آبان ماه جدا شد و من سرپرست موقت شدم 
ســـعی کردیم همان روند را حفظ کنیم و همان 
شرایط خوب تیم ها حفظ شده یا بهتر شود. خدا 
را شـــکر این اتفاق افتاد و همه همکاری کردند. 
این موفقیت ها حاصل یک کار گروهی بود که از 

سالیان قبل برنامه ریزی شده بود.
دو قهرمانی و دو نایب قهرمانی نتیجه 

فوق العاده ای است.
این نمتیجه بی سابقه بوده و نشان می دهد اگر 
شـــرایط رو به رشد باشد می توان چنین نتایجی 

گرفت.
حالا در آکادمی این قهرمانی ها اهمیت 

دارد یا تکمیل چرخه رساندن بازیکن 
به تیم اصلی؟

هر دو مهم اســـت. بالاخره پرســـپولیس در هر 
رده ای که بازی کند حتی در فســـتیوال مدارس 
فوتبال نگاه ها را به خودش جلب می کند چون 
برنـــد بزرگی اســـت و طرفداران بســـیاری دارد و 
همه پیگیر نتایجش هســـتند. برای باشگاه هم 
مهم اســـت که در کنار نتایج خوب به فکر آینده 
هم باشـــد و باید بازیکنان را آموزش بدهیم چرا 
که با توجه به ســـخت تر شـــدن جـــذب بازیکن 
که هر ســـال اتفاق می افتد چـــه از نظر کیفیت 
و چـــه مبلغ بتوانیـــم بازیکنان خوبـــی پرورش 
 بدهیـــم تـــا از دل آکادمی نفراتی بـــه تیم اصلی 

برسند.
فکر می کنم امسال تیم های پایه 

دغدغه مواردی مثل آب معدنی و میوه 
حین تمرین را هم نداشتند.

بلـــه بالاخره بـــرای موفقیت تیـــم عوامل زیادی 
دخیل هســـتند و آکادمی هم پشتوانه مناسبی 

داشت.
از نظر مالی هم دغدغه های قبلی 

وجود نداشت و شرکت طبیعت در این 
راه کمک کرد.

بلـــه خیلی کمک کرد تا مجموعه موفق باشـــد. 
بایـــد از تمام عوامل؛ از مدیریت، هیأت مدیره و 
شـــرکت طبیعت که پای کار بودند، تشکر کنم. 
من در جریان ریز این حمایت ها بوده ام و همین 

باعث شد، کمترین دغدغه را داشته باشیم.
این فصل بازیکنان شاخصی هم در 

تیم های پایه بودند که برخی آقای گل 
شدند و همین یک دستاورد است.

طبیعی اســـت، مـــا نفر ســـوم بهتریـــن گلزنان 
رده نوجوانان را داشـــتیم که ترابـــی بود. در رده 
جوانان محمودی آقای گل شد. در رده نونهالان 
هم دارایی آقای گل شد در رده امید هم ر ضازاده 
جزو گلزنان برتر بود. بچه های ما نشـــان دادند 
اگر به آنها اعتماد شود و به آنها فضا بدهند رشد 
می کنند. البته فقط گلزنان دیده شدند در حالی 
که از تیـــم نوجوانان ما به صـــورت متناوب ۸-۹ 
بازیکن به تیم ملی دعوت می شدند. در لیست 
اخیر چهار بازیکن داشتیم. من فکر می کنم اگر 
بستر مناسبی برای آموزش این بازیکنان وجود 

داشته باشد آنها رشد می کنند.
برای خودت هم تجربه خیلی خوبی بود 

و پایان خوشی داشت.
قطعاً همین طور است. البته یک کار گروهی بود 
و همه کمک کردند اما من در مشهد هم سابقه 
کار در تیم های پایه را داشـــتم و خیلی دوســـت 
داشتم در این زمینه کمک کنم. البته کار بسیار 
ســـخت بود و تقریبـــاً در بیشـــتر روزهای هفته 
باید در مســـابقات تیم هایمان حاضر می شدم 

بادامکی:ازخلیلیممنونم،برایشاهرودیآرزویموفقیتدارم

باید به استعدادهای پایه بها بدهیم

جوانـــان ســـرمربی عبـــدی بهـــادر
پرســـپولیسموفقشـــدایـــنتیمرا
ایـــنفصـــل بهعنـــوانقهرمانـــیدر
برســـاند.بـــهایـــنبهانـــهبـــااوگپی

زدیـــمکـــهمیخوانیـــد.
در مورد قهرمانی تیم جوانان 
پرسپولیس که برای اولین بار 

در تاریخ این باشگاه اتفاق 
افتاد چه صحبتی دارید؟

مـــن تیـــم جوانـــان پرســـپولیس را 
در پایـــان هفتـــه چهاردهـــم تحویل 
گرفتـــم؛ تیمـــی کـــه در رده دوم قرار 
داشـــت و خدا را شـــکر که توانستم 
بـــه لطـــف خـــدا و تـــلاش بازیکنان 
تیـــم و همکارانـــم تیـــم را به عنـــوان 
قهرمانی برســـانم. کار ســـختی برای 
قهرمانـــی پیش روی ما قرار داشـــت 
چون تیم های خوبـــی مانند پیکان، 
استقلال و ساپیا حریفان سرسختی 
برای ما بودنـــد و در رأس آنها پیکان 
قـــرار داشـــت کـــه واقعاً تیـــم خیلی 
خوبـــی بود و در بـــازی آخرش هم با 
پیروزی رســـیده  به  نتیجه ۴برصفـــر 
بود که ایـــن کار را برای تیـــم ما برای 
قهرمانـــی و پیـــروزی در هفتـــه آخر 
بســـیار ســـخت کرده بود بـــه همین 
اگـــر مســـاوی هـــم می کردیم  دلیل 
قهرمانـــی از دســـت مان پریـــده بود 
اما بـــه هر شـــکلی که بود مـــا موفق 
شـــدیم در بازی آخر و تأثیرگذارترین 

قهرمانـــی  بـــرای  فصل مـــان  بـــازی 
۲برصفر حریف مان را شکست داده 

و موفـــق به قهرمانی شـــدیم.
بعد از قهرمانی نوجوانان 

پرسپولیس که فصل پیش با 
مربیگری حسن خانمحمدی 
کسب شد این بار شما هم 

در قامت سرمربیگری جوانان 
پرسپولیس تاریخ سازی 

کردید؟
خـــدا را شـــکر که ایـــن کار بـــه لطف 
خـــدا و تلاش بازیکنـــان و همکارانم 
به دســـت آمد تا بـــرای اولین بار تیم 
جوانان پرســـپولیس هـــم در تاریخ 
باشـــگاه به عنوان قهرمانی برســـند و 
موجب خوشـــحالی همه هواداران و 
دوستداران پرســـپولیس و فوتبال را 

سازند. فراهم 
مربیگری در تیم های پایه 

چه تفاوتی با کار در تیم های 
بزرگسالان دارد؟

کار کـــردن در تیم هـــای پایـــه خیلی 
ســـخت تر اســـت، چـــون وقتـــی در 
مربیگـــری  بزرگســـالان  تیم هـــای 
وجـــود  در  چیـــز  همـــه  می کنیـــد 
بازیکنـــان شـــکل گرفتـــه امـــا وقتی 
در تیم هـــای پایـــه کار می کنید همه 
چیـــز را بایـــد هـــر روز تکـــرار کنیـــد 
و جـــدا از بخـــش فنـــی کـــه نیـــاز به 
کار بیشـــتر دارد در بخـــش روانـــی و 
مســـائل دیگر هـــم باید یکســـری از 
مســـائل را در تیم تان حـــل کنید که 
شـــامل بلندپروازی هـــا و هیجانـــات 
کاذب زیادی می شـــود کـــه در وجود 
کـــه  دارد  وجـــود  جـــوان  بازیکنـــان 
ســـرمربی تیم در رده پایـــه باید آنها 
را مهـــار ســـاخته و آن هیجانـــات و 
مـــوارد دیگـــر را بـــه کار در قالب یک 
کار تیمی قوی تبدیل ســـازد که امری 
دشوار اســـت. من و همکارانم سعی 
کردیـــم که این کار را به نحو احســـن 

دهیم. انجـــام  تیم مـــان  در 
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و هر روز ســـر بازی بودیم تا هم تیم های خودمان را 
زیر نظر داشته باشـــیم هم حریفان را. واقعاً تجربه 
فوق العاده ای بود و خیلی دوســـت داشتم. از بودن 
در کنار کادرفنی تیم ها هم سعی کردم یاد بگیرم و به 
بقیه انتقال بدهم. روزهای خوب و خوشایندی بود.

چرا تیم امید که در مقاطعی صدرنشین 
بود قهرمان نشد؟

 ما تیم امید خوبی داشـــتیم اما متأســـفانه یکی دو 
بـــازی را با بدشانســـی واگـــذار کرد. دو بـــازی رقیب 
مســـتقیم مان هم با رأی کمیته انضباطی به نتیجه 
رسید. هر چند سایپا هم واقعاً استحقاق قهرمانی را 
داشت و آنها شایسته بودند. متأسفانه در نیم فصل 
پنجره باشگاه بسته شد و همین باعث شد نتوانیم 
بازیکـــن جدیدی بگیریم و این به تیم امید ضربه زد 

چرا که کادرفنی مجبور شد همزمان از چند بازیکن 
جوان استفاده کند.

حالا فکر می کنی چند بازیکن از این تیم ها 
به تیم اصلی برسند؟

رســـیدن به تیم اصلی کار خیلی سختی است چون 
مردم انتظـــار بالایی دارند اما بایـــد به این جوان ها 
فرصت داده شود. امسال سالی است که می توانیم 

از چند بازیکن جوانان و امید استفاده کنیم.
حرف پایانی؟

واقعاً تشـــکر می کنم از محســـن خلیلـــی که خیلی 
زحمت کشـــید، مدیریت و هیأت مدیره باشگاه که 
حمایت کردند به خصوص در هفته های اخیر. برای 
شاهرودی هم آرزوی موفقیت دارم و امیدوارم سال 

بعد شرایط بهتر شود.


